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1.СЛУХАЛИ: 
Заступника директора з навчально-методичної роботи Альону 

ХЕБДУ, яка зазначила, що відповідно до графіків проведення 
взаємовідвідувань та контрольних відвідувань навчальних занять, 
затвердженими на засіданнях циклових комісій у 1 семестрі заплановано: 93 
взаємовідвідування навчальних занять та 53 контрольних відвідування 
навчальних занять 

Відповідно до журналів взаємовідвідувань та контрольних відвідувань 
навчальних занять, які головами циклових комісій надано на перевірку, усі 
заплановані заходи виконано вчасно, відповідно графіків, викладачами 
написані відгуки та рекомендації.  

 

УХВАЛИЛИ: 
Викладачам циклових комісій продовжувати відвідувати контрольні 

відвідування та взаємовідвідування навчальних занять відповідно графіка.  
 

Результати голосування: за - 20, проти – 0, утримались – 0 

 

2.СЛУХАЛИ: 
Голову циклової комісії туризму, геодезії та землеустрою Людмилу 

КУДЕЛЮ, яка доповіла про результати роботи циклової комісії в 1 семестрі 
2024-2025р. Циклова комісія туризму, геодезії та землеустрою працювала 
відповідно до річного плану роботи.  Засідання проводилися щомісячно. 
Рішення комісії затверджувалося протокольно. На засіданнях ЦК розглядалися  
основні завдання освітньої діяльності коледжу на 2024-2025 н.р., 
обговорювалися  та схвалювалися  щомісячні плани роботи ЦК, терміни здачі 
ділової документації, обговорювалися та погоджувалися графіки відкритих, 
контрольних занять та занять взаємовідвідувань, про що систематично велися 
записи в журналі. На засідання ЦК  погоджувалися  плани роботи наукових 
гуртків та індивідуальні плани викладачів; схвалювалися  графіки ліквідації 
академічних заборгованостей та графіки проведення гостьових занять.  

В грудні велась активна підготовка до  зимової екзаменаційної сесії, а 
саме: організаційна робота щодо наявності та оформлення екзаменаційної 
документації. Практика та навчальні заняття проводилися відповідно до 
графіку навчального процесу коледжу.  Щомісячно на засіданнях розглядалося  
питання схвалення та  затвердження складових навчально-методичних 
комплексів на 2024-2025 н.р. Члени ЦК беруть активну участь у засіданнях, 
що проводить коледж: школа молодого викладача, Науково-методичні, 
Адміністративні, Педагогічні  ради, засідання класних керівників, засідання 
керівників наукових гуртків та у методичних об’єднаннях, що проводить 
відділ освіти м. Києва.  Членами ЦК завжди вчасно подавалася звітна 
документація та документація з організації навчально-виховної роботи у 
навчальному закладі. Членами циклової комісії ведеться систематична робота 
з обдарованою студентською молоддю та популяризація ОПП, за якими 



працює комісія, в соцмережах, а також постійно подається інформація на сайт 
коледжу.  

Голову циклової комісії іноземних мов Ольгу МИХАЙЛЕНКО, яка 
доповіла про підсумки роботи комісії.  

1. Організована участь у наукових конференціях: 
 1.1.Міжнародна науково-практична конференція «Журналістика миру 

під час війни: потенціал і можливості» Запорізького національного 
університету 

 1.2 VI Всеукраїнська студентська наукова конференція «Науковий 
простір: аналіз, сучасний стан, тренди та перспективи» 

 2. Всебічне заохочення до участі у всеукраїнських олімпіадах з іноземної 
мови від Всеосвіти, На урок та Антишколи. 

 3.  Регулярне відвідування вебінарів міжнародного освітнього центру 
Pearson. 

4. Взаємовідвідування та контрольні відвідування занять проводилось 
згідно плану роботи комісії. 

Голову циклової комісії журналістики, діловодства та філології Віту 

ШЕВЧЕНКО , яка зазначила, що : 
1.За І семестр 2024-2025 н.р ЦК було проведено 9 гостьових лекцій.  
2.У межах тижня ЦК було проведено викладачами Ткаченко Людмилою, 

Ткаченко Романом, Шевченко Вітою місячний конкурс студентської поезії. 
2.1Викладачами Ткаченко Л., Козловець І, Шевченко В. та Трегубовою 

було проведено радіодиктант. 
2.2.Викладачі Литвиненко В. та Шевченко В. відвідали музей «Хата на 

Пріорці».  
2.3. Шевченко В. спільно з Фурсою Л. провели змагання в бібліотеці 

імені Олени Теліги. 
2.4. Шевченко В. організувала змагання "Хто зверху з мовними 

варіаціями». 
2.5. Шевченко В.О організувала І етап мовного конкурсу імені Петра 

Яцика 

2.6. Ткаченко Р. організував коледжійний етап мовно-літературного 
конкурсу імені Тараса Шевченка. 

2.7. Викладачами Трегубовою, Ткаченко Р, Ткаченко Л було 
організовано участь студентів у конкурсі поезії на факультеті лінгвістики КАІ 

2.8. Трегубовою Г. спільно з «Молодою просвітою» та бібліотекою 
коледжу було організовано мовний захід.  

2.9. Богінською А. проведено виховний захід до Дня української мови та 
писемності 

3. Викладачі Козловець І, Трегубова Г., Халіновська Л., Грудзинська Л, 
Ткаченко Л., Шевченко В. залучили студентів до онлайн-олімпіад на різних 
платформах. 

4. Литвиненко В. спільно з викладачами ЦК іноземних мов підготував 
студентів до участі в конференції. 

5. Ткаченко Р. провів відкрите заняття. 



6. Козловець І. пройшла стажування в КАІ 
7. Всі викладачі протягом року підвищують свою кваліфікацію участями 

у вебінарах, конференціях, засіданнях.  
Голову циклової комісії управління та адміністрування Павла 

ПРАВДИВЦЕВА, який зазначив, що  робота циклової комісії управління та 
адміністрування у 1-ому семестрі 2024-2025 н. р. проводилась за 4 напрямами, 
а саме, навчальна, методична, інноваційна та організаційна. 

Навчальна робота: 
1. За звітній період викладачами циклової комісії було проведено 4 

гостьові лекції за участю провідних фахівців. Необхідно відмітити значний 
внесок за цим напрямом роботи викладача комісії, кандидата педагогічних 
наук Лесю ГАВРУТЕНКО, яка організувала та провела 3 гостьових лекції 
(листопад 2024 року). 

2. Започатковано проведення екзаменів у форматі комп’ютерного 
тестування. Викладачі – Леся ГАВРУТЕНКО та Павло ПРАВДИВЦЕВ. 

3. 15 жовтня 2024 року було проведено відкрите заняття викладачем 
комісії Оксаною ТКАЧЕНКО. 

4. Оновлені всі паспорти предметних кабінетів, закріплених за 
викладачами комісії. 

5. За ініціативи адміністрації коледжу підписано Меморандум про 
співробітництво з Приватбанком (новий стейкхолдер). 

Методичні робота: 
1. Триває розробка складових НМК дисциплін, що закріплені за 

цикловою комісією. На сьогодні такі складові, як РНП та силабуси, вже 
додали 13 з 15 штатних викладачів комісії. Необхідно відмітити викладача 
комісії, який підготував всі складові НМК – це Оксана ТКАЧЕНКО. 

2. У звітному періоді були розроблені методичні вказівки до виконання 
курсових робіт за всіма дисциплінами навчального року. 

3. Взаємовідвідування проводяться за графіком. Журнал 
взаємовідвідувань ведеться. 

Інноваційна робота: 
1. Працює 4 студентських наукових гуртки. За звітній період учасники 

гуртків: 
− підготували 2 наукові публікації у формі тез доповідей на 

міжнародних студентських наукових конференціях; 
− взяли участь у масових відкритих онлайн-курсах за тематикою 

гуртків, отримавши (42 сертифікати), круглому столі «Академічна 
доброчесність учасників освітнього процесу» (1 сертифікат), вебінарах за 
науковим спрямуванням (3 сертифікати) та інших заходах; 

− презентували свої стартапи. 
2. У 2024 році всі викладачі циклової комісії управління та 

адміністрування пройшли підвищення кваліфікації. 
Організаційна робота: 

1. Викладачами комісії управління та адміністрування проводиться 
профорієнтаційна робота. За звітній період інформація про День відкритих 



дверей та Підготовчі курси коледжу розміщується на персональних сторінках 
соціальних мереж викладачів комісії. Комісія представлена була на Дні 
відкритих дверей коледжу. Розроблена Анкета вступника у форматі Google 
Форми. Завершується розробка інформаційного листка з презентацією всіх 
ОПП циклової комісії управління та адміністрування та прикріпленням 
Анкети вступника. Створена база електронних поштових адрес ЗЗСО м. Києва 
та Київської області. Триває робота з підготовки такої бази ЗЗСО всієї 
України. Використання цієї бази дозволить здійснювати масову розсилку 
профорієнтаційної інформації більш значного охоплення. Планується 
залучення потенційних вступників, які ознайомляться з інформаційним 
листком комісії та побажають заповнити Анкету вступника, до заходів комісії 
(наприклад, до тижня комісії у квітні 2025 року). 

2. За звітній період відбулось 7 засідань циклової комісії управління та 
адміністрування (5 планових та 2 позапланових). 

3. Індивідуальні плани роботи викладачами комісії складені та триває 
їх заповнення за підсумками 1-го семестру 2024-2025 н. р. 

4. Майже всі викладачі циклової комісії підготували та здали звіти 
класних керівників за підсумками 1-ого семестру 2024-2025 н. р. (окрім 2 
викладачів).  

Голову циклової комісії суспільно -юридичних дисциплін Валентину 
ПИСАРЧУК, яка доповіла , що за 1 семестр 2024-25н.р викладачами циклової 
комісії проведено: 

- 4 відкритих заняття; 

- 4 гостьові лекції; 
-10 взаємовідвідувань та 8 контрольних відвідувань навчальних занять. 
З 9 по 13 грудня  проведено тиждень циклової комісії. 
1. Відкриття тижня циклової комісії Відео на тему: «Моя професія-

правознавець, її значимість в умовах сьогодення» Писарчук В.М. 
2. Круглий стіл на тему: «Кримінальна відповідальність в умовах війни» 

Гаврутенко А.А. 
3. Круглий стіл на тему: «Роль правової культури у формуванні та 

становленні майбутніх юристів» Александров О.В. 
4. Лекція-круглий стіл з предмету «Філософія» на тему: «Культура і 

цивілізація (філософська перспектива)» 

5. Гостьова лекція з практикуючим юристом, медіатором, адвокатом, 
власником бізнесу Андрієм Пасенко Тема: Медіаціа: теорія і практика.  Фурса 
Л.А. 

6. Відкрита лекція з предмету Основи правознавства на тему:«Сучасні 
правові системи» Борецький Б.О. 

7. Відкрита лекція на тему: «Український національно-визвольний, 
партизанський рух Опору на теренах України в роки Другої світової війни». 
Писарчук В.М. 

8. В рамках тижня комісії  Інформаційно-просвітницький захід для 
здобувачів освіти щодо профілактики булінгу. Інспектор відділу «Служби 



освітньої безпеки» Управління патрульної поліції в місті Києві Департаменту 
патрульної поліції, капрал поліції Ковріга Ельвіра Олегівна. 

Викладачі циклової комісії взяли участь у науково-практичних 
конференціях, вебінарах, семінарах, тощо у кількості: 

- одноосібно з публікацією тез-доповідей (статтей) 1; 
- спільно зі здобувачами освіти з публікацією тез-доповідей (статтей) 2 

Гаврутенко А.А., Писарчук В.М.; 
- як слухачі 5. 

Викладачі ЦК згідно графіку пройшли курси підвищення кваліфікації. 
Під керівництвом викладачів  ЦК здобувачі освіти  1-2 курсів взяли 

участь з історії та правознавства у ХХІІІ  Всеукраїнській інтернет-олімпіаді 
2024-2025 на платформі “На Урок”(39 дипломів та 13 сертифікатів) та у 
Всеукраїнському конкурсі до “Дня Гідності та Свободи” (42 дипломи та 18 
сертифікатів). 

Велика увага приділялася виховній роботі, згідно плану, проводилися 
індивідуальні бесіди з батьками та здобувачами освіти, щодо успішності та 
відвідування занять. 

У 2024-2025 н.р. на цикловій комісії атестуються 3 педагогічних 
працівника, всі активно працюють над методичними комплексами. Проведені  
відкриті заняття. 

  Голову циклової комісії природничих дисциплін Олену 
ВАСЬКОВСЬКУ, яка зазначила, що за звітний період було проведено 6 
засідань циклової комісії, на яких розглянуто питання з різних напрямків 
навчальної, виховної, методичної роботи тощо.  

Викладачі циклової комісії систематично працювали над підвищенням 
своєї кваліфікації відповідно до плану підвищення кваліфікації, вивчали 
методичну літературу, брали участь у Педагогічних радах та семінарах 
кураторів 

 1.За І семестр 2024-2025 н.р ЦК було проведено 3 гостьових лекції. 
(викладач Орлова О.В -  «Сучасні проблеми екосистем світу у зв’язку із 
глобальними змінами клімату, на прикладі екосистем Африки та Австралії», 
«Регенеративне землеробство – ефективне збереження ґрунтів і підвищення 
родючості» та «Сучасні вимоги до маркування харчових продуктів». 

 2.  05 грудня 2024 р. вже втретє викладачі циклової комісії природничих 
дисциплін (Олена ВАСЬКОВСЬКА, Ольга ОРЛОВА)разом зі студентам 103-

Ж, 556-ІПЗ, 596-ОП,  груп приймали активну участь в ІV студентському  
Науковому Марафоні «Ґрунти України. Вивчаємо і оберігаємо»,  який був 

присвячений  Всесвітньому Дню Ґрунту 2024 (World Soil Day, що 
відзначатиметься щорічно 5 грудня). Захід проводився на базі Українського 
державного університету імені М.П. Драгоманова.  

З яскравими доповідями виступили здобувачі освіти нашого коледжу: 
Дарина НОСКОВА, Катерина ВОЛОШИНА «Ґрунти України: Херсонщина» 

(103-Ж), Андрій СТАВИНОГА, Назар КУХАР «Ґрунти Київщини» (556-ІПЗ), 
Іван ГРУШОВСЬКИЙ, Владислав СТАДНИК «Ґрунти: особливості, значення 
чорнозему, вплив радіації та військових дій на ґрунти» (117-ІПЗ), Кіріл 



ПАНЧЕНКО  «Основні джерела забруднення ґрунтів та їх наслідки» (596-ОП), 
Олександра ХОМУТОВСЬКА,  Надія ПОЛОСНЕНКО «Насідки забруднення 
ґрунту Житомирського регіону» (103-Ж),  науковими керівниками, яких є 
Олена ВАСЬКОВСЬКА та Ольга ОРЛОВА. 

3. 10 листопада до Всесвітнього Дня науки в ім’я миру та розвитку 
Українська антарктична станція «Академік Вернадський» провела онлайн-

екскурсію по Національному антарктичному науковому центру та по самій 
станції. До цього наукового заходу приєднались заступник директора з 
навчально-методичної роботи Альона Хебда, голова циклової комісії 
природних дисциплін Олена Васьковська,  викладачі Ольга Орлова, Антоніна 
Столяренко, також були залучені студенти 1-3 курсів нашого коледжу. 

4.  9 та 10 жовтня 2024 року на базі Науково-методичного центру вищої 
та фахової передвищої освіти проведено підвищення кваліфікації голів 
циклових комісій. (Васьковська О.М) 

5. Викладачі ЦК постійно брали участь у різних вебінарах, семінарах та 
конференціях: 

- 29 жовтня викладачі ЦК природничих дисциплін Олена 
ВАСЬКОВСЬКА та Ольга ОРЛОВА  взяли участь в Всеукраїнському науково-

практичному  вебінарі «МЕТОДИКА  ВИКОРИСТАННЯ  ЦИФРОВИХ 
ТЕХНОЛОГІЙ У ПІДГОТОВЦІ МАЙБУТНІХ ФАХІВЦІВ».  

- 08 жовтня викладачі циклової комісії природничих дисциплін Олена 
ВАСЬКОВСЬКА, Ольга ОРЛОВА та Антоніна СТОЛЯРЕНКО прийняли 
активну участь у вебквесті-практикумі «Психологічна резильєнтність в умовах 
війни» у межах Всеукраїнської програми ментального здоров'я «Ти як?». 

   -   25 жовтня 2024 року в рамках Шістнадцятої міжнародної виставки 
«Інноватика в сучасній освіті» відбулася науково-методична 
конференція «Науково-методичне забезпечення розвитку обдарованої 
особистості: зміст, форми, умови».Викладачі циклової комісії природничих 
дисциплін (Олена ВАСЬКОВСЬКА, Ольга ОРЛОВА, Антоніна 
СТОЛЯРЕНКО) прийняли в ній активну участь. 

- 16 жовтня 2024 року викладачі циклової комісії природничих 
дисциплін (Олена ВАСЬКОВСЬКА, Ольга ОРЛОВА, Антоніна 
СТОЛЯРЕНКО) виступили з актуальними, цікавими доповідями на 
Всеукраїнській науково-практичній конференції «АКТУАЛЬНІ ПРОБЛЕМИ 
ФОРМУВАННЯ ПРОФЕСІЙНО-ЦІННІСНИХ ОРІЄНТАЦІЙ СТУДЕНТІВ В 
УМОВАХ СУЧАСНОГО ОСВІТНЬОГО СЕРЕДОВИЩА». 

- 19 листопада 2024 р. викладачі  циклової комісії природничих 
дисциплін (Олена ВАСЬКОВСЬКА, Ольга ОРЛОВА, Антоніна 
СТОЛЯРЕНКО) приймали участь у Всеукраїнській науково-практичній 
конференції «Формування компетентного фахівця в інноваційному освітньому 
середовищі України», що проходила на базі Інституту модернізації змісту 
освіти  у форматі онлайн .  

6.  Під керівництвом викладачів біології  та хімії, фізики Ольги 
ОРЛОВОЇ, Олени ВАСЬКОВСЬКОЇ, Антоніни СТОЛЯРЕНКО, Лариси 
ЛИТВИН, Алли ГАНЧЕНКО, Лесі ТУЗЛОВОЇ, Марії КУШНІРОВОЇ студенти 



приймали активну участь у Всеукраїнській інтернет олімпіаді на освітній 
платформі  «На Урок» –  “Осінь-2024», Всеосвіта» з біології  і екології, хімії та 
фізики. А також у Всеукраїнських  конкурсах «Фізика довкола нас», 
«Путівник космотуриста: що приховує космос». 

 Здобувачі освіти були нагороджені дипломами переможців (19- 

дипломи 1 ступеня, 31-диплом 2 ступеня. 50-дипломів 3 ступеня.) та 
сертифікатами учасників (40 студентів). 

7. Викладачі, які атестуються провели відкриті заняття (Кушнірова М.Д.. 
Сакун Т.М., Гаращук І.В.) 

8. На протязі семестру здійснювалося взаємовідвідування занять 
викладачами комісії та контроль занять головою цк. 

9. В комісії працювало 2 наукові гуртки під керівництвом Ольги 

ОРЛОВОЇ та Лариси ЛИТВИН, студенти яких є переможцями олімпіад та 
марафонів.  

Голову циклової комісії комп’ютерної інженерії та електронних 
комунікацій Євгенію КРАСОВСЬКУ , яка доповіла про роботу комісії за 1 
семестр і відзначила, що план роботи циклової комісії комп’ютерної інженерії 
та електронних комунікацій на 1 семестр на 2024-2025 н.р. виконано в 
повному обсязі.  

Голову циклової комісії кібербезпеки, інженерії програмного 
забезпечення та комп’ютерного дизайну Анну КРАЛІНУ, про навчально-

методичну та виховну роботу. 
У складі циклової комісії 25 викладачів, 15 з яких є штатними 

співробітниками, які забезпечують проведення занять з профільних  дисциплін 
на I-IV курсах.  

За звітний період було проведено 8 засідань циклової комісії, на яких 
розглянуто 29 питань з різних напрямків навчальної, виховної, методичної 
роботи тощо.  

Зміст роботи циклової комісії кібербезпеки, інженерії програмного 
забезпечення та комп’ютерного дизайну у першому семестрі 2024-2025 

навчального року відповідно до затвердженого плану роботи ЦК полягав у 
діяльності з:  

– забезпечення виконання навчальних планів і навчальних програм ;  
– розгляд та обговорення планів роботи циклової комісії, робочих 

навчальних програм з дисциплін, планів роботи навчальних кабінетів, 
предметних гуртків викладачів циклової комісії;  

– розробка, обговорення та затвердження комплексів навчально-

методичного забезпечення дисциплін циклу;  
– своєчасне внесення змін і доповнень до робочих навчальних програм 

дисциплін;  
− розробка та впровадження в навчальний процес комплексних заходів, 

спрямованих на забезпечення якісної підготовки фахівців і чіткої організації 
навчального процесу в умовах дистанційної форм навчання;  

− оформлення тек викладачів, що містять навчально-методичні 
комплекси з дисциплін циклової комісії;  



− здійснення педагогічної діяльності з підготовки фахових молодших 
бакалаврів відповідно до стандартів передвищої освіти в умовах інноваційного 
освітнього простору дистанційної форми навчання;  

− формування практичної спрямованості та професійно-педагогічної 
культури майбутніх фахівців;  

− ефективне використання інформаційно-комунікаційних технологій у 

освітньому процесі;  
− створення електронних посібників та навчальних програмних 

продуктів;  
− розробка мультимедійних лекцій та презентацій;  
− впровадження особистісно-орієнтованих і предметно-орієнтованих 

технологій навчання та інноваційних форм організації освітнього процесу, 
спрямованих на підвищення якості знань студентів в умовах воєнного стану;  

− вдосконалення методики різноманітних форм контролю знань та вмінь 
як одного з найважливіших елементів навчального процесу;  

− забезпечення відповідності навчально-методичного забезпечення 
державним стандартам освіти, оновлення та поповнення комплексу 
методичного забезпечення навчальних дисциплін;  

− вдосконалення методики самостійної роботи студентів як фактору, що 
забезпечує високий рівень підготовленості майбутнього фахівця в умовах 
дистанційної форми навчання;  

− підвищення рівня професійної та педагогічної майстерності 
викладачів;  

− дотримання вимог внутрішнього контролю якості освіти;  
− запровадження ефективних шляхів роботи з молодими викладачами.  
Організаційна робота  
На початку семестру було розглянуто та затверджено навчальні робочі 

програми, індивідуальні плани роботи викладачів, плани роботи кабінетів та 
лабораторій, графіки проведення відкритих занять, графіки 
взаємовідвідування та графіки гостьових лекцій, графік проведення тижня 
циклової комісії. 

На засіданнях циклової комісії заслуховувались звіти викладачів щодо 
підвищення кваліфікації, затверджувались пакети завдань до директорських 
контрольних робіт, які проводили викладачі комісії, обговорювали результати 
проведення гостьових лекцій та відкритих занять.  

Проводили аналіз підсумків рубіжної атестації студентів, 
напрацьовували заходи щодо підвищення рівня успішності студентів та якості 
їх знань, а також аналізували результати написання ДКР, хід виконання та 
захист дипломних та курсових проектів.  

Удосконалення змісту навчання  
Викладачі циклової комісії весь навчальний період працювали над 

підвищенням якості викладання спеціальних дисциплін; проводили і 
аналізували комплексні та семестрові контрольні роботи; розробили пакети 
директорських контрольних робіт; поповнювали та поновлювали дидактичні 
матеріали; удосконалювали навчально-методичні комплекси дисциплін з 



урахуванням новітніх досягнень в інформаційних системах; розвивали активне 
мислення та творчу активність здобувачів освіти; при проведенні занять 
використовували комп’ютерні засоби навчання, схеми, моделі, стенди; 
здійснювали огляд навчально-методичної літератури. Заплановано теми 
кваліфікаційних робіт здобувачів освіти, які будуть мати практичне значення 
для навчального закладу.  

Було складено графіки проведення обов'язкових модульних контрольних 
робіт відповідно до робочих навчальних програм та проведено аналіз їх 
результатів після виконання,розглянуто заходи з підвищення рівня знань та 
вмінь студентів; здійснено контроль за відповідальність викладачів щодо 
забезпечення рубіжного контролю.  

Методична робота  
Викладачами було оновлено навчально-методичні комплекси з 

відповідних дисциплін. Викладачі, які є керівниками курсових проєктів в 
першому семестрі навчального року розробили методичні рекомендації до 
курсового проєктування, які були розглянуті за затверджені на засіданні 
циклової комісії. Викладачі спільно підготували та оновили методичні 
вказівки (рекомендації) щодо організації дипломного проєктування. Головою 
комісії було здійснено 7 контрольних відвідувань викладачів циклової комісії 
відповідно до графіку. З метою удосконалення методики викладання та обміну 
досвідом викладачами здійснено 15взаємовідвідувань занять. Окрім того, 
викладачі комісії регулярно відвідують школу молодого викладача. 

Підвищення кваліфікації викладачів  
Викладачі циклової комісії систематично працювали над підвищенням 

своєї кваліфікації відповідно до плану підвищення кваліфікації, вивчали 
методичну літературу, брали участь у педагогічних радах та семінарах 
кураторів.  

Виховна та позаурочна робота зі здобувачами освіти 

Викладачі циклової комісії постійно вели роботу серед студентів 
навчальних груп, активно брали участь у заходах та опитуваннях, які були 
проведені закладом та відділеннями.  Було проведено тиждень циклової 
комісії кібербезпеки, інженерії програмного забезпечення та комп’ютерного 
дизайну. Студенти відділення брали участь у творчих конкурсах за 
навчальними дисциплінами, майстер класах, здійснили екскурсії до 
навчального авіаційного ангару КАІ та кіберполігону. 

Викладачі циклової комісії Г. Краліна, Д. Григор’єва та В. Клименко є 
керівниками наукових гуртків студентів. Діяльність наукових гуртків дозволяє 
залучати здобувачів освіти до наукової діяльності, а також сприяє підвищенню 
рівня професійної підготовки, створенню умов для розвитку творчого 
потенціалу студентів, оволодінню студентами методиками наукових 
досліджень, розвитку у них наукового мислення і аналітичних здібностей. 

   Голову циклової комісії фізичного виховання Ірину Бистріцьку, 
яка доповіла. що на цикловій комісії фізичного виховання та захисту України 
працює 6 викладачів. Було проведено: 

− 1 відкрите заняття; 



− 3 контрольних відвідування; 

− 5 взаємовідвідувань викладачами. 
Циклова комісія за перший семестр навчання провела наступні змагання: 
− 3 змагання очно в коледжі; 
− 2 змагання в Солом’янському районі; 
− 1 змагання серед коледжів м. Києва. 
− В коледжі працюють наступні секції: 
− з баскетболу; 
− з волейболу; 
− з футзалу; 
− з настільного тенісу; 
− з шахів. 
Викладачі циклової комісії прийняли участь: 
− у всеукраїнську семінарі-практикумі щодо розвитку фізичної культури 

та спортивної підготовки серед учнівської молоді в рамках Всеукраїнської 
серпневої конференції, яка відбулась 22.08.2024; 

− у семінарі «Використання здоров’язберігаючих технологій під час 
організації дистанційного навчання» виступила з доповіддю Ірина Бистріцька; 

− у науково-методичній конференції серед викладачів фізичного 
виховання закладів фахової передвищої та професійної освіти міста Києва на 
тему: «Освітній процес з фізичного виховання у закладах фахової передвищої 
освіти: організація проблеми та перспективи» з доповіддю виступила Ірина 
Бистріцька. 

− На постійній основі викладачі ЦК відвідують методичні об’єднання 
міста Києва (було проведено 2 об’єднання). 

Голову циклової комісії транспортних технологій Олексія 
ВОРОНКОВА, який зазначив що усе навантаження викладачами комісії яке 
було заплановано на 1 семестр виконане. Наразі триває екзаменаційна сесія. У 
1 семестрі викладачами комісії були проведені бінарні заняття зі 
стейкхолдерами. Була проведена навчальна практика в рамках якої, студенти 3 
го курсу групи ОП-37 взяли участь у профільній конференції. Викладачі 
працюють над підвищенням кваліфікації, проходять курси підвищення за 
різними напрямками, включаючи інклюзію у закладах освіти.  На комісії було 
проведено контрольні і взаємовідвідування занять відповідно до розробленого 
графіку, надані висновки і рекомендації. 

Щодо організаційних заходів. У рамках екскурсії до Навчального 
авіаційного ангару НАУ здобувачі освіти спеціальності 275 Транспорті 
технології (на автомобільному транспорті) мали змогу ознайомитися з різними 
зразками авіаційної техніки, зокрема літаками та вертольотами, а також 
газотурбінними двигунами. 

Студенти 1 го курсу  групи 134-ТТ відвідали ювілейний технічний 
фестиваль Old Car Land  на території технічного музею Колеса Історії в Києві, 
на вул. Малинська. Виставка підкреслила важливість розуміння історії 
автомобільного транспорту для подальшого розвитку у спеціальності 



«Транспортні технології». Студенти отримали не лише нові знання, але й 
натхнення для вивчення сучасних транспортних систем і інженерних рішень. 
 

 УХВАЛИЛИ: 
Роботу циклових комісій в  І семестрі 2024-2025 н.р. вважати задовільною. 
 

Результати голосування: за - 20, проти – 0, утримались -0. 

 

 3. СЛУХАЛИ: 

 Практичного психолога Любов ФУРСУ, яка доповіла про результати 
моніторингу створення безпечного середовища вільного від боулінгу. 
Моніторинг створення безпечного середовища, вільного від булінгу, 
проводився з метою оцінки ефективності впроваджених заходів у коледжі та 
визначення рівня обізнаності учасників процесу щодо протидії булінгу. Звіт 
містить основні висновки, виявлені проблеми та рекомендації для подальших 
дій. 
Мета: Оцінка стану створення безпечного середовища, що запобігає випадкам 
булінгу та сприяє формуванню позитивного мікроклімату в колективі. 
Завдання: 

1. Вивчити рівень обізнаності студентів щодо поняття булінгу, його 
проявів та наслідків. 

2. Проаналізувати ефективність проведених заходів з профілактики 
булінгу. 

3. Виявити сильні сторони та проблеми в організації роботи з протидії 
булінгу. 

4. Надати рекомендації щодо вдосконалення системи запобігання булінгу. 
Методи дослідження 

• Анкетування учасників освітнього процесу (студентів, педагогів, 
батьків). 

• Проведення інтерв'ю з представниками адміністрації закладу. 
• Аналіз документації щодо організації заходів з протидії булінгу. 

Спостереження за міжособистісною взаємодією в колективі 
Результати 

1. Рівень обізнаності: 
o Серед студентів 90% знають, що таке булінг, 70% можуть розпізнати 

його прояви. 
o Серед педагогів 99% володіють базовою інформацією, але лише 70% 

почуваються впевненими у застосуванні методик запобігання булінгу. 
o Батьки демонструють нижчий рівень обізнаності: лише 60% . 
2. Ефективність заходів: 

o Проведені класні години по профілактиці булінгу. 
o За необхідністю проводяться індивідуальні консультації для 

студентів. 
o Пропонуються для перегляду фільми про протидію булінгу. 
3. Виявлені проблеми: 



o Недостатня систематичність проведення просвітницьких заходів. 
o Низький рівень комунікації між учасниками процесу (учні–педагоги–

батьки). 
o Брак індивідуального підходу до учнів, які потребують підтримки. 
Моніторинг показав, що вжиті заходи сприяють створенню безпечного 

середовища, проте потребують доопрацювання та систематизації. Успішне 
подолання булінгу можливе лише за умови активної участі всіх сторін: 
студентів, педагогів та батьків. 

 

УХВАЛИЛИ: 
      1.Розробити індивідуальні програми підтримки для студентів, які зазнали 
булінгу. 
      2. Налагодити ефективну співпрацю з батьками через семінари, 
консультації та спільні заходи 

 3.Запровадити регулярні тренінги для всіх учасників освітнього процесу з 
чітким акцентом на практичні навички. 

 

Результати голосування: за - 20, проти – 0, утримались -0. 

 

4.СЛУХАЛИ: 
Заступника директора з навчально-методичної роботи Альону 

ХЕБДУ, яка зазначила, що відповідно до наказу про введення в дію наукових 
гуртків на сьогоднішній день в коледжі функціонує 17 наукових гуртків. 
Керівники наукових гуртків відповідно до планів роботи наукового гуртка 
подали звіти про виконану роботу. Здебільшого члени наукових гуртків брали 
участь в олімпіадах, де стали призерами. Також учасники гуртків брали участь 
у наукових конференціях, семінарах, вебінарах та круглих столах. 

3 наукові керівники (Заболотний В., Клименко В., Романюк Л. ) на 
сьогоднішній день не подали звіт по роботі гуртка за 1 семестр.  

УХВАЛИЛИ: 
Керівникам наукових гуртків продовжити роботу гуртків відповідно до 

плану роботи гуртка на 2024-2025 н.р. 

Наукові гуртки Інтернет речей науковий керівник Заболотний В.О., 
Проєктування інформаційних систем, науковий керівник Романюк Л.В. та 
Адміністратор Microsoft 365 науковий керівник Клименко В.А. закрити у 
зв’язку з їх не функціонуванням. 

Результати голосування: за - 20, проти – 0, утримались – 0 

 

 

 




